
Krajevna skupnost Begunje 

Svet krajevne skupnosti 

Datum: 24. 2. 2025 

 

 

Z a p i s n i k 

10. redne seje sveta KS, ki je bila 24. 2. 2025 ob 18.30 uri 

v  pisarni krajevne skupnosti 

 

Prisotni: Janez Gašperin, Marija Hrovat, Rok Justin, Mojca Markič, Andreja Mrak, Vesna  

                 Papler in Maja Turk 

Opr. odsotni: Klemen Lukman, Sandi Jurejevčič in Jože Resman 

 

Po ugotovljeni sklepčnosti je predsednica predlagala 

 

Dnevni red: 
  

1. Potrditev zapisnika 9.redne seje sveta KS Begunje 
2. Proračun za leto 2025 in predlog del na območju KS Begunje 
3. Analiza stanja (Analiza varnosti šolskih poti, otroško igrišče POŠ Begunje, 

večnamenska dvorana, sanacije po poplavah, ...) 
4. Razno (postavitev svečomata, led panel za vežice, 80 obletnica osvoboditve, 

problematika vode za gašenje, odstranitev drevesa pri pokopališču…) 
 
Ad.1.: Na zapisnik 9. redne seje ni bilo pripomb in je bil sprejet 

 

Sklep št.1.  Sprejeme in potrdi se zapisnik 9. redne seje sveta krajevne skupnosti. 

 

Ad.2.: Predsednica je prisotnim predstavila proračun za leto 2025 in naloge, aktivnosti zajete 

v proračun. Na osnovi ocenjenih vrednosti vzdrževalnih del in investicij svet ugotavlja, da je 

njihova vrednost trikrat večja, kot razpoložljiva sredstva. 

Preglednica je v prilogi original zapisnika. 

S predlogom Roka Justina, da se preglednica brez številk objavi na spletni strani KS, se člani 

sveta strinjajo.  

 

Ad.3.: 

a) Narejena je dobra analiza varnosti šolskih poti iz katere je razvidno, da so najbolj nevarne 

šolske poti na Zgoši in Poljčah. 

Ugotavljamo, da v analizo ni vključena Podgora, kar bi jo bilo nujno vključiti. Otroci na šolski 

prevoz hodijo po državni cesti, brez pločnika, prehodov za pešce,.. 

Po daljši razpravi je bil sprejet 

 

Sklep št.2.: Svet KS je seznanil z Analizo varnosti šolskih poti, jo v celoti podpira in zahteva, 

da se  v analizo vključijo vse šolske poti na področju KS Begunje na Gorenjskem. 

Prosimo  za informacije o aktivnostih na področju reševanja varnosti na šolskih poteh. 



b) Izgradnja igrišča pri šoli se ureja po projektu. Novih informacij nimamo. 

 

c) Knjižnica Radovljica je poslala dopis s katerim nas obvešča, da kvadratura  prostorov knjižnice 

v Begunjah ne zadošča pogojem za financiranje Ministrstva in v kolikor ne bo primernega 

prostora, jo bo potrebno zapreti.  Tega ne smemo dovoliti, saj podatki kažejo da ima knjižnica 

v Begunjah največ obiska. 

Dopis z zahtevo po odru je poslalo  je poslalo KD dr. Jakoba Prešerna.  

 

Na osnovi tega je bil na občini sestanek, ki se ga je poleg predsednice udeležil tudi Klemen 

Štefelin, ki že od začetka sodeluje pri pripravah na rekonstrukcijo objekta. 

Na sestanku je bilo dogovorjeno, da se načrt popravi; knjižnica se lahko razširi v dvorano. 

Zamenjano bo ostrešje, narejene frčade. Objekt bo dvignjen za cca 1m. 

Zapisnik sestanka je v prilogi original zapisnika. 

 

Ko bo projekt pripravljen, bodo k sodelovanju povabljeni vsi uporabniki prostorov. 

Rok Justin predlaga naj občina na sestanke vabi vse uporabnike, da so seznanjeni z dogajanji. 

Meni, da bi informacijo glede rekonstrukcije potrebno objaviti tudi na spletni strani KS. 

 

d) Sanacija po poplavah poteka, saj je možno videti izvajalce na terenu. Po informacijah naj bi 

se pričela  dela tudi v Dragi. 

Ob tem je posredovana informacija o zapori ceste proti Poljški planini od 26. 2. do 11. 4. 2025. 

 

Ad.4.: 

a) Rok Justin izpostavi problem slabega informiranja glede urejanja Blatnice. Širijo se razne 

govorice, želel bi bil seznanjen z aktivnostmi na tem področju. 

 

Janez Gašperin poudari preveč projektiranja na zahtevo DRSV in brez sodelovanja okolja, kjer 

se bo zadeva urejala. 

Po razpravi je bil sprejet  

 

Sklep št.3.: Svet KS Begunje zadolži Roka Justina, da pridobi informacije o aktivnostih na 

področju urejanja Blatnice s strani vseh vključenih. (DRSV, DRSI, PB Begunje). 

 

b) Glede na to, da nimamo informacije glede kanalizacije v Zapužah  svetnico Petro Logar 

zaprosimo naj zastavi svetniško vprašanje s tem v zvezi. 

 

c) Svečarstvo Lampe se je na nas obrnilo z vlogo za postavitev svečomata pri pokopališču – 

vloga se v obravnavo posreduje pokopališkemu odboru. 

 

d) V poslovilnih vežicah je problem ogrevanje, še posebej v hladnejšem obdobju leta. Predlog 

je, da se ogrevanje uredi z namestitvijo panelov. 

 

Sklep št.4.: V poslovilnih vežicah se uredi način ogrevanja z namestitvijo panelov. 

 



e) Prejeli smo predlog Branka Hrovata, da bi ob 80. letnici osvoboditve Begunj izdelali 

spominske značke. Cena bi bila med 2,5 € do 3 € na kos, imajo že izdelovalca značk. 

 

Sklep št.5.: Svet KS krije stroške za izdelavo 100 kos spominskih značk ob 80. letnici 

osvoboditve Begunj. 

Rok Justin predlaga postavitev priložnostne razstave ( Sašo, Jani). 

 

f) Andrej Čufer je pisno izpostavil problem požarne vode, saj jo v primeru večjega požara 

nimamo na voljo. 

Po informacija ima Elan zagotavljanje požarne vode na novo urejeno.  Bazen pri Gramatexu je 

redno kontroliran in poln vode. Požarne vode na tem področju res ni in jo je potrebno na teren 

pripeljati. 

 

g) Pri pokopališču je suha ena lipa. S Komunalo se bomo dogovorili za odstranitev , zatem bomo 

posladili novo primerno drevo. 

 

h) Janez Gašperin poroča s sestanka v zvezi z novim odlokom o volitvah članov svetov krajevnih 

skupnosti, saj se je spremenila zakonodaja. Na območju naše KS bo le ena volilna enota (volišč 

je lahko več) in bo potrebno v kandidacijskem postopku zagotoviti teritorialno pokritost vseh 

vasi. 

 

Sklep  št.6.:  Svet KS se je seznanil in soglaša  z Osnutkom odloka o določitvi števila članov 
svetov krajevnih skupnosti in volilnih enot za volitve v svete krajevnih skupnosti v občini 

Radovljica. 
 
i) Svet KS ugotavlja, da se Srečko Klukovič ne udeležuje sej, zato se ga kot predstavnika Zgoše 
v svetu KS razreši. Svet deluje z 10 člani. 
 

j) - Janez Gašperin opozori na razpadajoč objekt in kable na smučišču Krpin; Smučarskemu 

klubu Radovljica pošljemo dopis . 

- Andreja Mrak poroča, da manjka znak za oznako konca Zadnje vasi;  

Na občino potrebno urgirati zaradi neurejenega, neočiščenega  dostopa do gradu Klanc. 

 

- Janez Gašperin prosi za informacijo glede merilnikov hitrosti nabavo katerih smo potrdili na 

eni od prejšnjih sej – Nabava merilnikov hitrosti je bila izglasovana iz participativnega 

proračuna in naj bi bili nabavljeni poleti. 

- Še  vedno ni rešena  lokacija za paketomat – predlog je za info točko, kjer potekajo 

priložnostne prireditve (prižig luč, sprevod buč). Zaradi utesnjenosti prostora je več pripomb. 

Rok Justin prisotne seznani, da se je obvezal za te prireditve pripraviti drug prostor z odrom. 

Preveri se možnost postavitve paketomata za več dostavljavcev. 

 

 



Seja je bila zaključena ob 21.30 uri. 

Zapisala:                                                                                            Predsednica sveta KS. 

Jožica Hrovat                                                                                    Marija Hrovat 

 

 


